

Title (en)
GOLF TRAINING DEVICE.

Title (de)
VORRICHTUNG ZUM TRAINIEREN VON GOLF.

Title (fr)
APPAREIL D'ENTRAINEMENT AU GOLF.

Publication
EP 0321534 A1 19890628 (FR)

Application
EP 88905873 A 19880617

Priority
FR 8708529 A 19870618

Abstract (en)
[origin: WO8810137A1] A golf training device comprises means (12) for supplying golf balls, adapted so as to bring each ball (13) to a given point (14) called the "shooting point", said means comprising a fixed supply ram (26) in which a catch (29) for so-called "release", is pivotally mounted on a first axis (30) transversal to the ramp, said catch having a predetermined balancing with respect to the first axis and having, at its upstream end, a retaining spigot (31). The supply means comprise a pivoting ramp pivotally mounted on a second axis (39) transversal to the supply ramp (26) and having a predetermined balancing with respect to the second axis (39), said pivoting ramp having a stop (36) at its upper end. The lower end of the fixed ramp (26) and the second axis (39) are arranged in relative positions such that a golf ball (13) leaving the fixed ramp intercepts the pivoting ramp below the second axis (39).

Abstract (fr)
Appareil d'entraînement au golf comportant des moyens d'approvisionnement (12) de balles de golf, adaptés à amener chaque balle (13) en un point déterminé (14) dit "point de tir", ces moyens d'approvisionnement comportant une rampe fixe d'approvisionnement (26) dans laquelle est monté à pivotement selon un premier axe (30) transversal à la rampe, un cliquet (29) dit de "libération", ce cliquet présentant un équilibrage pré-déterminé par rapport au premier axe et comportant, à son extrémité amont, un ergot de retenue (31), les moyens d'approvisionnement comportant, montée à pivotement autour d'un second axe (39) transversal à la rampe d'approvisionnement (26), une rampe pivotante présentant un équilibrage pré-déterminé par rapport au second axe (39) et, présente à son extrémité amont une butée d'arrêt (36), l'extrémité aval de la rampe fixe (26) et le second axe (39) étant disposés dans des positions relatives telles qu'une balle de golf (13) débouchant de la rampe fixe, intercepte la rampe pivotante en aval du second axe (39).

IPC 1-7
A63B 47/00; A63B 57/00; A63B 69/36

IPC 8 full level
A63B 69/36 (2006.01); **A63B 47/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 47/002 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8810137A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8810137 A1 19881229; EP 0321534 A1 19890628; FR 2616673 A1 19881223; FR 2616673 B1 19910426; JP H01503608 A 19891207

DOCDB simple family (application)
FR 8800322 W 19880617; EP 88905873 A 19880617; FR 8708529 A 19870618; JP 50572488 A 19880617